
Overzicht van aangenomen en overgenomen moties. 
In het verleden is afgesproken dat het overzicht van moties periodiek terugkeert in het presidium. Door het 
college is de stand van zaken aangegeven. Bovendien is in het rood aangegeven welke moties naar oordeel van 
het college zijn afgedaan.  
Het presidium constateert dat afdoening van de lijst van moties een politieke verantwoordelijkheid van de raad 
is. Nu het presidium weer bestaat uit commissievoorzitters is het presidium een agendacommissie. Het 
overzicht wordt daarom aan de commissie Algemene Zaken toegestuurd. 
Verzoek is aan de commissie de lijst door te nemen, te constateren of moties zijn afgedaan, waarna de lijst 
opgeschoond kan worden. Tevens de afspraak om deze lijst ieder jaar in januari in de commissie Algemene 
Zaken terug te laten komen. 
 
 
Indiener(s) Tekst motie Stand van zaken 

 Raadsvergadering 6 november 2012  
LRG roept het college op te onderzoeken of er in een wijk in Goirle 

of in de kern Riel een pilot “zorg terug in de wijk” opgestart 
kan worden, zodat de Raad bij de bespreking van de 
voorjaarsnota 2013 de resultaten mee kan nemen. (niet in 
stemming gebracht, overgenomen door college) 

 

 Raadsvergadering 30 oktober 2012  
PAG / PvdA Intergemeentelijke samenwerking.  Verzoekt het college het 

voorstel op deze punten aan te vullen: 
* In het raadsvoorstel "Visie op intergemeentelijke 
samenwerking" nauwelijks wordt ingegaan op de eerste twee 
vragen die in dit artikel zijn geformuleerd: Wat voor gemeente 
willen wij zijn? Wat zijn de doelen van samenwerking? Is bij het 
aangaan/aanpassen van een samenwerkingsverband aandacht 
voor kaderstelling door de gemeenteraad?; 
* Geen relatie wordt gelegd met de Toekomstvisie ‘Groen en 
sociaal’ en het bij de voorjaarsnota vastgelegde 
‘ontwikkelscenario’;  
* Het raadsvoorstel voor het grootste deel gaat over 
samenwerking op uitvoerend/ambtelijk niveau en de implicaties 
voor de raad en haar functioneren daardoor niet of onvoldoende 
in beeld zijn; 
 

Staat op concept agenda commissie 
AZ 

 Raadsvergadering 18 september 2012  
LRG / SP / 
Lijst 
Couwenberg 

Verzoekt het college de voor 1 mei 2012 ingediende 
aanvragen die niet-ontvankelijk zijn verklaard alsnog in 
behandeling te nemen en de raad van de uitkomst op de 
hoogte te stellen 

Staat op concept agenda Welzijn 
januari 2013  

 Raadsvergadering 19 juni 2012  
PvdA Spreekt uit het verzoek van de raad van de gemeente 

Waalwijk om deel te nemen aan de discussie over de betere 
positionering van de raden binnen de gemeenschappelijke 
regeling Hart van Brabant te ondersteunen en de griffier te 
verzoeken hier de andere raden in de regio over te 
informeren. 

Andere raden zijn hier via hun 
griffiers op 20 juni door de griffier  
over geïnformeerd. De discussie 
wordt voorbereid. 
 
Niet voor college / afgewerkt 
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Indiener(s) Stand van zaken Tekst motie 

 Raadsvergadering 15 mei 2012  
PAG (vd Hout) 1. roept het college op om  bij de totstandkoming van de 

begroting geen advieskosten voor een nieuw 
Groenstructuurplan te begroten; 
2. spreekt het als haar mening uit dat in 2013 genoegen 
wordt genomen met een minder lijvig nieuw 
Groenstructuurplan dat een voortzetting weergeeft van 
huidig beleid en huidige structuur. 
 

Bij begroting / structuurplan Groen 
2013 
 
afgewerkt 

PAG roept het college op om bij de totstandkoming van de 
begroting geen toeristenbelasting in te rekenen 

Bij begroting 
afgewerkt 

 Raadsvergadering 10 april 2012  
PvdA De raad roept op om in het vervolgonderzoek de mogelijkheid 

te onderzoeken of de besturen van de wijkcentra De Deel en 
De Wildacker bereid en in staat zijn om te komen tot een 
bestuurlijke fusie. 

Op 1 november 2012 heeft er 
overleg plaatsgevonden met de 
besturen van de wijkcentra. Door 
hen is toegezegd dat zij de gemeente 
medio december informeren over de 
stand van zaken van onderzoek naar 
verdergaande samenwerking.  

CDA-PAG-LRG verzoekt het college om optie 4 als denkrichting uit te 
werken door  
* de besturen van de Wildacker en de Deel te faciliteren in 
het uitwerken van hun ‘Alternatief Voorstel’ in een concreet 
uitvoeringsplan en hiermee de besturen zorgvuldig te 
begeleiden in dit proces;  
* De kosten van deze professionele begeleiding te dekken 
binnen het transitiebudget AWBZ naar Wmo voor 2012; (pag 
8 projectplan Triple T)  
* Activiteiten in de Wildacker en De Deel, die passen binnen 
de doelstellingen van B2B, te financieren op basis van 
beoogd resultaat conform regulier B2B beleid en hiermee 
samenhangend de huidige totale subsidies af te bouwen;  
* een voorstel aan de raad voor te leggen met de financiële 
consequenties in het kader van de te behalen bezuinigingen.  

Tijdens het overleg van 1 november 
zijn ook afspraken gemaakt over de 
uitwerking van het alternatief 
voorstel. Het is voor de besturen van 
de wijkcentra duidelijk wat er van 
hen verwacht wordt. Zij zullen 
andere maatschappelijke partners 
benaderen voor een werkgroep en 
samen met hen komen tot een goede 
opdrachtformulering. Vervolgens kan 
een bureau geselecteerd worden die 
de opdracht zal uitvoeren. De 
gemeente zal adviserend op afroep 
zijn. De planning is erop gericht om 
dit jaar nog te komen tot een 
werkgroep voor deze opdracht en 
een opdrachtformulering. Begin 
volgend jaar kan een bureau 
geselecteerd worden en worden 
gestart met de opdracht.  
Naar verwachting zal in de loop van 
november / begin december ook 
meer duidelijkheid komen over de 
taken die vanuit de AWBZ worden 
overgeheveld naar de gemeente. 
Mogelijk dat de plannen van de 
nieuwe regering nog van invloed zijn 
op de reikwijdte van de opdracht.  
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Indiener(s) Stand van zaken Tekst motie 

Inzake de subsidiëring van de 
Wildacker en De Deel zal B&W 
binnenkort een voorstel krijgen.  
 
 

CDA-PAG-LRG verzoekt het college optie 3: ‘verplaatsen activiteiten 
jongerenwerk Mainframe en vrijspelen gebouw’  
* de mogelijkheden voor herhuisvesting Stichting Jong naar 
1) nieuw te bouwen locatie 2) Zorgcentrum Thomas van 
Diessenstraat te onderzoeken;  
* De door goedkopere herhuisvesting extra bespaarde 
middelen in te zetten ter financiering bouw Sportzaal de 
Haspel;  
* Een voorstel voor de uitwerking van deze denkrichting voor 
de begroting voor te leggen aan de Raad.  

Het vraagstuk verplaatsing 
jongerenwerk wordt meegenomen 
bij de ontwikkeling van de 
centrumlocatie, bij het onderzoek 
naar de eventuele verplaatsing van 
de functies van het Zorgcentrum en 
bij de herontwikkeling van (de 
locatie van) De Haspel. De uitvoering 
loopt echter enige vertraging op als 
gevolg van de grote hoeveelheid 
werk t.b.v. o.a. de transities AWBZ 
en Jeugdzorg en de implementatie 
van het accommodatie-onderzoek.  
 

SP Draagt het college op er bij de minister voor Immigratie & 
Asiel op aan te dringen een kinderpardon mogelijk te maken. 

afgewerkt 

 Raadsvergadering 20 december 2011  
CDA Algemene Subsidieverordening 

Roept het college op om te komen met een egalisatiereserve 
voor in enig jaar niet besteed budget voor incidentele 
subsidies in het kader van Activiteitensubsidie en Subsidie 
Bruisfonds zodat deze in het daarop volgende jaar telkens 
beschikbaar blijven voor hetzelfde doel, waardoor aangroei 
van het budget mogelijk is.” 

Egalisatiereserve wordt ingesteld bij 
het opstellen van de begroting 2013 
en de 1e storting vindt plaats bij het 
opstellen van de jaarrekening 2012. 
afgewerkt 

PvdA Woningbouwlocaties 
verzoekt het college  

- Met de eigenaar van de Maria Boodschapkerk nader 
te onderzoeken in hoeverre een herbestemming van 
de voormalige kerk voor o.a. goedkope woningen 
met een goede  prijs- kwaliteitsverhouding voor 
doelgroepen reëel is 

- Wanneer de plannen inderdaad tot behoud van het 
monument en de realisatie van goedkope woningen 
voor doelgroepen die aansluiten bij de 
woonbehoefte in de gemeente Goirle leiden, hiervoor 
ruimte te creëren binnen het 
Woningbouwprogramma 

- De raad over de uitkomsten informeren 
 

Er zijn diverse overleggen met de 
initiatiefnemer geweest. Deze heeft 
de plannen aangepast en gaat ze nu 
bespreken met de Rijksdienst voor 
Cultuurhistorie. Op de vragen die 
betrekking hebben op de prijs-
kwaliteit verhouding, heeft de 
initiatiefnemer nog geen duidelijk 
antwoord gegeven. De afspraak met 
de Rijksdienst is op 4 december 
2012; op dat moment weten we 
waarschijnlijk of men verder kan 
met dit plan voor wat betreft het 
aspect monumentenzorg.  
 

Pro Actief 
Goirle 

Spreekt als haar mening uit dat ‘versterken van het cluster 
van zorgservices, medische innovatie en life sciences met 
inbegrip van campusontwikkeling en Social Innovation in de 

Er is een brief verzonden aan Hart 
van Brabant waarin de aangenomen 
motie kenbaar is gemaakt. 
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Indiener(s) Stand van zaken Tekst motie 

maatschappelijke zorg’ en ‘(…) extensieve vormen van 
recreatie, aantrekkelijk landschap en ontwikkeling van de 
hele regio als verblijfsomgeving’ voor Goirle de meest 
toepasselijke doelen uit de regionale werkagenda Hart van 
Brabant zijn en dat het nastrevenswaardig is dat Goirle 
binnen Hart van Brabant een plek wordt waar 
ontwikkelingen op deze gebieden gedijen; 
 
Verzoekt het college voorgaande mening te communiceren 
naar de overige gemeenten in het Hart van Brabant en 
verzoekt het college binnen de werkagenda voor 1 januari 
2013 een concreet project in Goirle op te starten 
waardoor de positie van Goirle en de regio verder versterkt 
worden. 
 

Binnenkort zullen wij hierover 
nadere concretere afspraken over 
trachten te maken. 
 
 
 
 
 
Deels afgewerkt - college 

 Raadsvergadering begroting 8 november 2011  
SP De raad draagt het college op zo spoedig mogelijk contact op 

te nemen met betreffende instanties om zowel in Goirle als in 
Riel te zorgen voor een oplaadpunt voor de Ov-chipkaart. 

Er komt in ieder geval een 
oplaadpunt bij Albert Heijn in Goirle. 
Over Riel is nog niets bekend.  
afgewerkt 
 

 Raadsvergadering 18 oktober 2011  
PvdA Parkeernormen 

De raad de gelegenheid geven om op basis van een goed 
afgewogen voorstel een standpunt in te nemen over de 
mogelijke ontheffing van het bezoekersdeel van de 
parkeernorm voor het perceel hoek 
Kalverstraat/Tilburgseweg 

Leijstromen is op dit moment bezig 
met een heroverweging van alle 
projecten. Zodra meer bekend is, 
kan opnieuw naar de parkeernormen 
gekeken worden voor dit project.  
Stand van zaken november 2012 
Leijstromen heeft besloten om de 
hoek Kalverstraat/Tilburgseweg te 
verkopen. Bestuurlijk is afgesproken 
dat de gemeente zal gaan aangeven 
op welke wijze soepeler met de 
diverse gemeentelijke 
randvoorwaarden kan worden 
omgegaan. Vooralsnog staan kopers 
echter niet in de rij om de grond van 
Leijstromen over te nemen.  

LRG (Van 
Gulik) 

Realiseren van opladen elektrische wagens 
- te onderzoeken of in de gemeente Goirle 2 parkeerplaatsen 
kunnen worden ingericht als oplaadpunt voor elektrische 
auto's, 1 in de kern Goirle en 1 in de kern Riel. 
- hierbij gebruik te maken van de mogelijkheden die Stichting 
E-laad biedt 
- de gemeenteraad uiterlijk aan het eind van het eerste 
kwartaal 2012 van de uitkomst van dat onderzoek op de 
hoogte te stellen 

Er is ambtelijk contact opgenomen 
met de Stichting E-laad. Op grond 
daarvan worden nu een aantal 
mogelijkheden in beeld gebracht. De 
raad zal daarvoor uiterlijk eind 
eerste kwartaal 2012 geïnformeerd 
worden.  
Bij raadsinformatie van 14 februari 
2012 is voortgang aangegeven. 
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Indiener(s) Stand van zaken Tekst motie 

Strekking:  In overleg met 
ondernemersvereniging BORT wordt 
oplossing gezocht, waarschijnlijk op 
Tijvoort. 
Stand van zaken november 2012: 
Na vervolgoverleg blijkt een locatie 
in het centrum beter geschikt te zijn. 
Het college heeft een voorstel 
hierover ontvangen, maar het 
voorstel aangehouden omdat er nog 
een aantal praktische vragen 
beantwoord moeten worden. Naar 
verwachting zal in december 2012 
een definitief besluit worden 
genomen.   
 

LRG Accommodatieonderzoek Leybron 
Roept het college op  
* Bij het aangekondigde onderzoek zoals genoemd in de 
raadsinformatie van 15 september 2011 in goed overleg met 
de betrokken partners de besluitvorming over de aanpassing 
van de functionaliteit van de Leybron opnieuw uit te voeren 
en voor te leggen aan de raad 
* In het eerste kwartaal van 2012 een voorstel voor te 
leggen aan de raad ter besluitvorming 

Op dit moment is een architect nog 
bezig met het uitwerken van een 
plan. De verwachting is dat 
daardoor besluitvorming pas in het 
tweede kwartaal kan plaatsvinden. 
Voorstel is besproken in de raad 
van19  juni 2012. Bij amendement is 
aangegeven dat het college in 
blijvend constructief overleg met het 
bestuur van SCAR komt tot een 
oplossing die invulling geeft aan 
deze motie.  
afgewerkt 

 Raadsvergadering 20 september 2011  
SP, PvdA, Lijst 
Couwenberg 
Pro Actief 

De raad draagt het college op om een brief te sturen aan de 
verantwoordelijke minister, waarin de gemeenteraad zich 
uitspreekt tegen de opslag van radioactief afval. 

Deze brief is nog niet verstuurd. 
Gebeurt zo snel mogelijk.  
Brief is verstuurd op 27 januari 
2012. Daarmee afgedaan. 
afgewerkt 

 raadsvergadering 19 april 2011  
Lijst Riel 
Goirle, CDA, 
VVD 

Woonvisie 
Het college op te dragen, bij de uitwerking van deze visie in 
b.v. een nieuw woningbouwprogramma, ervan uit te gaan 
dat 25% van het totale programma in de prijsklasse 
goedkoop moet vallen 

Wordt verwerkt in de 
afwegingsnotitie nieuwe projecten 
en het woningbouwprogramma.  
Besloten op 20 december 2011 
afgewerkt 

 raadsvergadering 9 november 2010  
CDA Renovatie sportparken 

De raad roept het college op om in het kader van efficiency 
en gelijke behandeling plannen voor renovatie voor alle 
gemeentelijke buitensportaccommodaties in één synchroon 

De sportparken Van den Wildenberg 
en De Krim wordt gelijktijdig in één 
project gerenoveerd.  
Afgedaan door vaststelling 
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Indiener(s) Stand van zaken Tekst motie 

lopend proces te ontwikkelen, dit ongeacht de 
financieringsbronnen. 

renovatieplan 31 januari 2012  

 Raadsvergadering 4 november 2008  
PvdA, Pro-
Actief, CDA, 
Sociaal 
Collectief 

Klimaatbeleid 
- Nog voor het eind van 2008 3 meetbare doelen te 
formuleren voor het jaar 2009 (te denken valt hierbij aan 
besparing op de papierstroom in het gemeentehuis, deelname 
aan de landelijke warme truiendag op 13 februari 2009 of 
stimuleren van deelname aan de klimaat-straatfeesten); 
- Kennis te nemen van de Nota Duurzaam inkopen van de 
gemeente Oisterwijk en deze tot voorbeeld te nemen voor 
een eigen nota die in 2009 verschijnt; 
- Al in 2009 concrete invulling te geven aan het 
bewustwordingsproces van onze inwoners, bijvoorbeeld door 
het plaatsen van een milieutip op de wekelijkse 
Gemeentepagina, het instellen van een digitale ideeënbus op 
de website van de gemeente, waar bij het beste idee een 
prijs wint, of door aansluiting te zoeken bij het regionale 
initiatief van de energieportal; 
- Een werkgroep op te richten die het energieverbruik binnen 
het gemeentehuis en andere openbare gebouwen in kaart 
brengt en een stappenplan opstelt  om dit al in 2009 met 
enkele procenten terug te dringen 
- Verslag te doen van de gestelde meetbare doelen in de 
commissie ruimte van januari en daarna te volstaan met 
ieder kwartaal een kort voortgangsoverzicht 
- Er zorg voor te dragen dat er in de begroting van 2010 wel 
meetbare doelen voor dat jaar geformuleerd staan  
 

afgewerkt  
Gereed 
 
 
 
 
De nota Duurzaam Inkopen is op 22-
9-2009 vastgesteld.  
 
Het B-team geeft hier uitvoering 
aan.  
 
 
 
 
 
Wordt aan gewerkt. Voor het 
gemeentehuis wordt een plan van 
aanpak opgesteld om de 
verwarmings- en 
luchtbehandelingsinstallatie te 
vervangen. Dit kan leiden tot 
energiereductie.  
Is gebeurd. Elk kwartaal hoefde niet.  
Wordt opgenomen 
 

 Raadsvergadering 12 mei 2009  
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Indiener(s) Tekst motie Stand van zaken 

PvdA 
LRG 
CDA 
PAG 
SC 

Het college zal samen met het bestuur van de SCAG, de 
directie van het CC Jan van Besouw en de gebruikers van 
het zorgcentrum aan de Thomas van Diessenstraat komen 
tot een oplossing, waarbij de activiteiten welke nu in het 
zorgcentrum plaatsvinden, verplaatst worden naar de- 
multifunctionele ruimtes in het CC zodat een besparing op 
huisvestigingskosten een reëel uitgangspunt is en een 
bijkomende factor zou kunnen zijn dat de bezettingsgraad en 
wellicht het exploitatietekort bij het CC Jan van Besouw 
daardoor ook minder groot wordt.   
Indien de bovenstaande optie geen resultaat oplevert, ook 
andere mogelijkheden te onderzoeken om en de 
huisvestingskosten te beperken, zonder daarbij het 
dienstverleningsconcept te beperken.  
Dit ten behoeve van de begroting 2010 onderzoeken, de raad 
tijdig over de uitkomsten van dit onderzoek te informeren en 
de resultaten verwerken in de begroting.  

Het college heeft een aantal 
alternatieven uitgewerkt dat 
momenteel besproken wordt met 
alle partijen.  
 
afgewerkt 

 Raadsvergadering 3 november 2009  
PvdA, Pro-
Actief Goirle, 
CDA, Lijst 
Couwenberg, 
CDA, VVD 

De raad verzoekt het college: 
1. de overeenkomst voor Beleidsgestuurde contract 

financiering (BCF) vooraf aan de raad aan te bieden, 
waarbij de raad wensen en bedenkingen ter kennis 
van het college kan brengen; 

2. gelijktijdig de definities sociaal-cultureel, cultureel 
en commercieel en de aanscherping van het 
gemeentelijk beleid (plan van aanpak 1 A en B) aan 
de raad voor te leggen;  

3. de raad steeds direct te informeren over de feitelijke 
ingrepen die zijn afgesproken met het bestuur van 
het SCAG; 

4. in ieder geval na twee jaar een evaluatie van de 
uitvoering van de BCF overeenkomst aan de raad 
toezenden. 

Is gebeurd in december 2009. 
 
 
 
 
 
 
 
De raad ontvangt ieder kwartaal de 
rapportage van het SCAG. 
 
De evaluatie zal plaatsvinden na 
november 2011 en gelijktijdig met 
de jaarrekening 2011 van het SCAG 
aan de raad worden voorgelegd.  
afgewerkt 
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